

EXECUTIVE20

Kecapi Nikmat Kehidupan Dengan Manfaat Terjamin



Executive20

Kecapi Nikmat Kehidupan Dengan Manfaat Terjamin

Tiada siapa yang boleh meramal masa hadapan. Untuk jaminan kewangan yang terbaik anda boleh mengambil langkah-langkah proaktif untuk keluarga tercinta dengan produk Takaful Keluarga yang ideal. Di zaman moden yang serba mencabar, inilah cara yang terbaik untuk menterjemahkan nilai kasih sayang anda, dalam masa yang sama memastikan anda mencapai ketenangan fikiran.

Mulakan langkah persediaan anda dengan Pelan **Executive20**, satu produk Takaful Keluarga yang unik dan menawarkan jaminan perlindungan dan bayaran tunai tahunan. Pelan Takaful Keluarga ini boleh mengimbangi keperluan keluarga anda di saat musibah melanda. Tambahan pula, **Executive20** menyediakan anda dengan bayaran tunai tahunan untuk memastikan anda mempunyai kedua-dua manfaat terbaik dalam satu pelan.

Jangan bertanggung lagi. Sertai Pelan **Executive20** hari ini. Dapatkan perlindungan berkala untuk tempoh 20 atau 30 tahun dengan manfaat yang dijamin.

Tahukah Anda?

"42% daripada rakyat Malaysia tidak mempunyai pelan perlindungan kerana kurang pengetahuan mengenai **Takaful dan Insurans"**

-The Power of Protection: Confidence in The Future Survey, Commissioned by HSBC, 2016

"Purata jumlah perlindungan bagi rakyat Malaysia sebanyak **RM50,000** adalah jauh lebih rendah daripada jumlah perlindungan ideal".

-The Star Malaysia, 3 Januari 2016

"Peraturan asas adalah dengan mempunyai jumlah perlindungan yang bersamaan dengan **10X** gaji tahunan anda".

-The Story of Gap: Charting Takaful Growth in Malaysia by MTA.

Dengan Executive20, anda boleh menikmati:

Bayaran Tunai Tahunan



Perolehi **Bayaran Tunai Tahunan** daripada Akaun Pelaburan Risiko Peserta (APRP) bermula dari penghujung tahun ke-2 Sijil dan setiap tahun seterusnya sehingga sijil matang dengan pilihan dari 4% atau 6% dari Jumlah Asas Dilindungi.

Manfaat Perlindungan Yang Dijamin



Dapatkan **Manfaat Kematian Yang Dijamin** sehingga umur 90 tahun dan **Hilang Upaya Keseluruhan Dan Kekal (HUKK) Yang Dijamin** sehingga umur 75 tahun daripada Akaun Pelaburan Risiko Peserta (APRP). Oleh itu, keluarga dan orang tersayang dilindungi dari segi kewangan.

Manfaat Tempoh Matang



Dapatkan **Manfaat Kematangan** yang bersamaan dengan jumlah nilai Akaun Pelaburan Peserta (APP) **apabila sijil matang**.

Pilihan Perlindungan Yang Dipertingkatkan



Dengan tawaran beberapa pilihan manfaat tambahan, anda boleh mengoptimumkan perlindungan anda ke atas situasi yang tidak dijangka seperti Penyakit Kritikal, Kematian atau Hilang Upaya Keseluruhan dan Kekal.

Pilih Untuk Terus Dilindungi¹



Anda boleh mengambil pelan-pelan perlindungan Zurich Takaful yang terpilih setelah tamat tempoh sijil, **tanpa sebarang bukti kesihatan diperlukan!**

¹Tertakluk kepada terma & syarat.

Mempertingkatkan Pilihan Perlindungan Anda Dengan Executive20

Nikmati sepenuhnya kelebihan perlindungan kami dengan memilih pelbagai manfaat tambahan (dengan bayaran caruman tambahan) yang boleh dilampirkan ke atas pelan **Executive20** anda.

<i>Waiver of Contribution for Critical Illness</i>	Mengecualikan pembayaran caruman yang seterusnya apabila Penyakit Kritikal disahkan dan mengambil alih beban pembayaran caruman sekiranya kejadian tidak diduga yang sedemikian berlaku.
<i>Payor Benefit</i>	Mengecualikan pembayaran caruman yang seterusnya sekiranya peserta meninggal dunia, mengalami HUKK atau disahkan menghidap Penyakit Kritikal.
<i>Level Term</i>	Membayar amaun tambahan sekiranya terjadi Kematian atau HUKK orang yang dilindungi masing-masing sebelum umur 90 dan 75.

Kecapi Nikmat Kehidupan Dengan Fleksibiliti yang ada pada Executive20

1. Tempoh Perlindungan

Pilih tempoh perlindungan sama ada **20** atau **30** tahun. Tempoh caruman adalah bersamaan dengan tempoh perlindungan yang dipilih.

2. Bayaran Tunai Tahunan

a. Bayaran Tunai tahunan tersedia dalam **2 pilihan**, sehingga 6%. Nikmati manfaat ini dari akhir tahun ke-2 sijil dan setiap tahun berikutnya sehingga Sijil matang:

Bayaran Tunai	Peratusan daripada Jumlah Asas Dilindungi	
Bermula dari penghujung tahun ke-2 sijil sehingga sijil matang	4%	6%

b. Bayaran tunai tahunan anda akan dimasukkan terus ke **Akaun Simpanan** anda untuk meningkatkan tabungan dan merealisasikan impian-impian anda.

3. Tingkatkan Manfaat Perlindungan Takaful Anda

Daftar untuk **Program Amanah Trust** (Untuk pengurusan komprehensif Badal Haji, Qurban, Wakaf dan Kebajikan oleh **Amanah Raya Berhad**) sebagai nilai tambahan untuk perlindungan Takaful anda.

Kelayakan

- **Orang Yang Dilindungi** - Individu yang berumur di antara 30 hari sehingga 65 tahun.
- **Peserta/Pemohon** - Individu yang berumur 16 tahun dan ke atas.

Model Wakalah

Model Wakalah Zurich Takaful Malaysia Berhad beroperasi di bawah prinsip Wakalah di mana Zurich Takaful selaku ejen yang mengendalikan perniagaan Takaful bagi pihak Peserta. Yuran Wakalah akan dikenakan sekali bersama dengan caruman yang dibayar. Tabarru' (derma) akan dimasukkan ke dalam Akaun Pelaburan Risiko Peserta (APRP) di mana ia akan digunakan untuk membantu Peserta lain berdasarkan Konsep Takaful. Manfaat akan dibayar dari APRP hanya untuk kerugian yang dilindungi, dan bukanlah semasa Sijil matang atau penyerahan Sijil. Lebihan pada setiap akhir tahun kewangan (jika ada) akan dikongsi di antara Peserta dan Zurich Takaful mengikut nisbah 50:50 berdasarkan Kontrak Hibah (hadiah). Keuntungan daripada pelaburan yang diperolehi daripada Akaun Pelaburan Peserta (APP) adalah tidak dijamin dan bergantung kepada prestasi sebenar dana. Keuntungan pelaburan yang diperolehi daripada APP adalah kepunyaan Peserta dan Pengendali Takaful tidak terlibat dengan perkongsian pulangan ini.

Yuran Wakalah

Tahun Sijil	Yuran Wakalah
1	75%
2	55%
3	45%
4	35%
5	25%
6	20%
7 & ke atas	10%

Peruntukan Caruman Executive20

Caruman yang dibayar akan diperuntukkan berdasarkan kadar peruntukan seperti berikut:

(Caruman Tahunan, Orang Yang Dilindungi Lelaki, Berumur 35 Tahun, 20 Tahun Tempoh Perlindungan, RM100,000 Jumlah Asas Dilindungi Dengan 4% Pilihan Bayaran Tunai Tahunan).

Tahun	1	2	3	4	5	6	7 & ke atas
Jumlah Caruman (RM)	7,762	7,762	7,762	7,762	7,762	7,762	7,762
Yuran Wakalah (%)	75%	55%	45%	35%	25%	20%	10%
Yuran Wakalah (RM)	5,822	4,269	3,493	2,717	1,941	1,552	776
Peruntukan Caruman (%)	25%	45%	55%	65%	75%	80%	90%
Peruntukan Caruman (RM)	1,940	3,493	4,269	5,045	5,821	6,210	6,986

Caruman yang telah diperuntukkan akan digunakan untuk tujuan pelaburan dalam APP. Nilai APP adalah berdasarkan kepada prestasi semasa dana dan ianya tidak dijamin. Risiko pelaburan di dalam APP akan ditanggung sepenuhnya oleh Peserta dan nilai dana yang diperolehi mungkin kurang dari jumlah caruman yang dilaburkan ke dalam dana.



Bagaimana Executive20 Berfungsi?

Ilustrasi menunjukkan bagaimana Executive20 memberikan ganjaran kepada anda.



Diagram di atas hanyalah untuk tujuan ilustrasi sahaja, berdasarkan kepada kriteria-kriteria di bawah:

- ✓ Jumlah Asas Dilindungi: **RM100,000**
- ✓ Pilihan Bayaran Tunai Tahunan: **4% Daripada Jumlah Asas Dilindungi**
- ✓ Umur Tarikh Lahir Sebelum: **35 Tahun**
- ✓ Jumlah Caruman Bulanan: **RM698.58**
- ✓ Tempoh Perlindungan: **20 tahun**

¹Berdasarkan kepada andaian 5% pulangan setiap tahun. Nilai APP ini adalah berdasarkan prestasi dana yang sebenar dan ianya tidak dijamin.

Soalan Lazim Mengenai Executive20

1

Apakah Executive20?

Executive20 merupakan satu pelan Takaful Keluarga yang menawarkan perlindungan Takaful untuk pilihan tempoh 20 atau 30 tahun.

2

Siapakah yang layak mendapatkan pelan Executive20?

Sesiapa yang berumur di antara 30 hari sehingga 65 tahun¹ layak mendapatkan pelan **Executive20**. Umur adalah berdasarkan kepada Tarikh Lahir Sebelum.

3

Berapakah jumlah caruman yang perlu dibayar?

Jumlah caruman adalah bergantung kepada pilihan Jumlah Asas Dilindungi, pilihan Bayaran Tunai Tahunan, tempoh perlindungan dan mod pembayaran (bulanan, suku tahun, separuh tahun atau tahunan). Kadar caruman juga berbeza mengikut umur, jantina dan keadaan kesihatan.

4

Adakah jumlah caruman akan meningkat dari tahun ke setahun?

Jumlah caruman bagi pelan **Executive20** adalah setara² sepanjang tempoh Sijil.

NOTA:

¹ Hanya tersedia untuk tempoh perlindungan asas selama 20 tahun.

² Jumlah caruman dijangka setara sehingga tempoh matang dan ianya tidak dijamin. Pengendali Takaful berhak mengkaji semula jumlah caruman tersebut dengan memberikan notis 90 hari sebelum ulangtahun sijil.

5 Berapakah Jumlah Dilindungi minimum?

Jumlah Asas Dilindungi minimum bagi setiap Sijil ditetapkan kepada RM10,000.

6 Adakah terdapat sebarang caj serahan dikenakan ke atas Sijil Takaful saya?

Ya. RM50 caj serahan dikenakan ke atas Sijil Takaful sekiranya anda menyerahkannya dalam tempoh tiga (3) tahun. Tiada sebarang caj dikenakan sekiranya serahan dilakukan bermula dari tahun ke empat (4) dan seterusnya.

7 Adakah saya akan menerima balik sejumlah wang sekiranya saya menyerahkan Sijil saya sebelum ia matang?

Ya. Nilai Akaun Pelaburan Peserta (APP) akan dijelaskan apabila anda menyerahkan Sijil. Nilai APP adalah tidak dijamin. Anda dianggap telah menamatkan Manfaat atau Perlindungan Takaful anda dan tiada manfaat akan dibayar daripada Akaun Pelaburan Risiko Peserta (APRP).

Pengecualian

1. Pengecualian Untuk Manfaat Kematian

Executive20 tidak memberi perlindungan jika kematian akibat membunuh diri dalam tempoh satu (1) tahun dari Tarikh Permulaan Sijil Asas atau Tarikh Penguatkuasaan Semula atau dari tarikh penambahan Jumlah Dilindungi, yang mana terkemudian, sama ada **Orang Yang Dilindungi** waras atau sebaliknya.

2. Pengecualian Untuk Manfaat Hilang Upaya Kekal dan Keseluruhan

- Perang atau apa-apa tindakan perang, diisytiharkan atau tidak diisytiharkan, aktiviti jenayah atau pengganas, bergiat cergas dalam mana-mana angkatan bersenjata, penyertaan secara langsung dalam mogok, rusuhan dan kekecohan awam atau penderhakaan tentera.
- Radiasi pengionan atau pencemaran melalui radioaktiviti daripada mana-mana bahan api nuklear atau sisa nuklear daripada proses pembelahan nuklear atau daripada apa-apa bahan senjata nuklear.
- Melanggar atau cubaan melanggar undang-undang atau serangan yang dimulakan oleh **Orang Yang Dilindungi**.

NOTA:

Pengecualian di atas adalah tidak lengkap dan rujukan silang boleh dibuat kepada klausa pengecualian dalam Sijil Takaful.

Lien Juvana

Seciranya Orang Yang Dilindungi mati/mengalami HUKK sebelum beliau mencapai umur empat (4) tahun, jumlah yang dibayar di bawah Sijil Takaful ini adalah mengikut jadual berikut:

Umur Semasa Kematian/HUKK (Hari Lahir Sebelum)	Peratusan (%) Daripada Jumlah Dilindungi Dibayar
0 tahun	20
1 tahun	40
2 tahun	60
3 tahun	80
4 tahun	100

NOTA:

Lien Juvana tidak terguna pakai untuk manfaat Tunai Tahunan.

Nota Penting

1. Risalah ini adalah untuk tujuan ilustrasi sahaja. Untuk maklumat lanjut mengenai terma dan syarat, sila rujuk lembaran pendedahan produk, ilustrasi jualan dan Sijil Takaful.
2. Sekiranya caruman tidak dibayar mengikut tempoh yang ditentukan, jumlah Tabarru'¹ anda akan ditolak secara automatik daripada APP² ke APRP³ sehingga APP tidak lagi mencukupi dan Sijil akan lupus. Anda boleh menguatkuasakan semula Sijil anda dengan membayar yuran sebanyak RM50.
3. Anda perlu memastikan bahawa pelan ini memenuhi keperluan anda dan caruman yang perlu dibayar di bawah Sijil ini adalah jumlah yang anda mampu.
4. Jika Sijil ini ditamatkan pada tahun-tahun awal, anda mungkin akan menerima pulangan kurang daripada jumlah caruman yang telah dibayar.
5. Penting bagi anda untuk memberikan maklumat yang tepat serta mencukupi untuk membolehkan kami memberi nasihat kepada anda mengenai kesesuaian pelan **Executive20**, dengan mengambil kira kesesuaian produk ini terhadap keperluan diri anda.
6. Pembaharuan bagi pelan **Executive20** ini adalah dijamin. Zurich Takaful berhak untuk menyemak semula kadar caruman dan/atau Tabarru' dengan memberi notis awal selama 90-hari sebelum ulangtahun sijil. Sebarang perubahan dalam kadar caruman dan manfaat hanya akan berkuatkuasa pada ulang tahun Sijil berikutnya.
7. Caruman yang dibuat memenuhi syarat pelepasan cukai peribadi bagi takaful keluarga atau insuran hayat anda yang lain. Jumlah pelepasan cukai bagi setiap individu tertakluk kepada keputusan muktamad Lembaga Hasil Dalam Negeri (LHDN).
8. Semua caruman dan yuran yang tertera di dalam dokumen ini mungkin tertakluk kepada cukai atau levi kerajaan yang lain.

NOTA:

- 1 Tabarru' bermaksud derma dan ianya adalah jumlah yang mana Peserta bersetuju untuk menyalurkan bagi membantu sesiapa yang menyertai Pelan Takaful dan untuk membayar perlindungan Takaful.
- 2 Nilai APP adalah berdasarkan prestasi dana yang sebenar dan ianya tidak dijamin. Risiko pelaburan di dalam APP akan ditanggung sepenuhnya oleh Peserta dan jumlah nilai dana yang diperolehi mungkin bernilai kurang dari jumlah caruman yang dilaburkan ke dalam dana.
- 3 APRP adalah adalah dana risiko yang mana tabarru' (derma) akan disalurkan yang bertujuan digunakan untuk membantu Peserta-peserta lain yang ditimpa musibah.

Undang-Undang Takaful

Industri Takaful di Malaysia dilesenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan Islam (IFSA) 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia.

1. Para Pengendali Takaful perlu mematuhi Syariah, syarat-syarat Berkanun dan kawal selia yang ketat.
2. Produk ini adalah produk Takaful dan ianya dirangka mengikut prinsip Syariah.
3. Pelan Takaful ini tidak akan memberikan jumlah manfaat dari Akaun Pelaburan Risiko Peserta (APRP) atas penamatan atau serahan Sijil Takaful atau Sijil Takaful telah mencapai tarikh luput.
4. Jika anda mendapati produk **Executive20** tidak sesuai atas apa jua sebab, anda berhak untuk memulangkan Sijil Takaful di bawah klausa tempoh bertenang kepada Pengendali Takaful dalam tempoh lima belas (15) hari dari tarikh penghantaran dokumen Sijil. Zurich Takaful akan membayar balik kesemua caruman yang dibayar untuk pelan **Executive20** setelah ditolak perbelanjaan perubahan yang ditanggung oleh Zurich Takaful.
5. Anda harus memastikan bahawa pelan ini merupakan pelan yang terbaik untuk memenuhi keperluan anda dan caruman yang dibayar adalah jumlah yang mampu anda bayar.
6. Penyertaan di dalam pelan Takaful adalah komitmen jangka panjang dan anda dinasihatkan untuk tidak menyertainya dalam jangka masa yang pendek kerana kos permulaan yang tinggi.
7. Risalah ini adalah hanya untuk memberi maklumat ringkas berkenaan Pelan **Executive20**. Risalah ini juga bukanlah menjadi asas untuk Sijil Takaful atau pun Kontrak. Maklumat di dalam risalah ini mungkin ditukar tanpa diberitahu dengan lebih awal. Untuk maklumat lanjut mengenai terma dan syarat, sila rujuk kepada dokumen Sijil dan ilustrasi jualan.
8. Sekiranya Perancang Kewangan telah menamatkan perkhidmatan dengan Pengendali Takaful, Pengendali Takaful haruslah melantik Perancang Kewangan baru kepada peserta untuk membuat pembayaran caruman seterusnya kepada Pengendali Takaful.
9. Pelan ini direka untuk caruman yang perlu dibayar secara berkala sehingga tamat tempoh sijil.
10. Maklumat yang diberikan di dalam risalah ini adalah sah pada masa percetakan.

Untuk maklumat dan bantuan lanjut mengenai **Executive20**, sila hubungi **Perancang Kewangan Zurich** atau **Pusat Panggilan Zurich** di **1-300-888-622** atau e-mel kami di **callcentre@zurich.com.my**

Executive20

Enjoy Life To The Fullest With Guaranteed Benefits

Nobody can predict what tomorrow brings. But instead of leaving your loved ones' future to chance, you can take proactive steps to ensure their financial security with the ideal Family Takaful plan. In an uncertain world, it's a great way to show them you care, while ensuring your own peace of mind.

Start your preparation with **Executive20**, a unique Family Takaful plan that offers guaranteed protection and annual cash payment. In short, what you need is a Family Takaful plan that provides you and your family with adequate protection against any unfortunate events. In addition to this, **Executive20** also provides you with a cash payment to ensure you have the best of both coverage and cash payout benefits in one plan.

Enrol your **Executive20** today and choose the protection term for either 20 or 30 years and live life to the fullest with guaranteed benefits.

Did You Know?

"42% of Malaysians have no protection plan due to lack of knowledge on Takaful and Insurance".

-The Power of Protection: Confidence in The Future Survey, Commissioned by HSBC, 2016

"The average Malaysians sum covered of RM50,000 is far below than ideal amount one should be insured for".

-The Star Malaysia, 3 January 2016

"The general rule of thumb is to insure a sum equivalent to 10x your annual salary".

-The Story of Gap: Charting Takaful Growth in Malaysia by MTA.

With Executive20, you can enjoy:



Annual Cash Payout

Earn **Annual Cash Payouts** from the Participant Risk Investment Account (PRIA) from the end of 2nd Certificate year and annually thereafter until certificate maturity with the option to choose from 4% or 6% of the Basic Sum Covered.



Guaranteed Takaful Coverage

Get **Guaranteed Death Benefit** up to age 90 and **Guaranteed Total Permanent Disability (TPD)** up to age 75 from the Participant Risk Investment Account (PRIA). Thus, your family and loved ones will be financially protected.



Maturity Benefit

Get **Maturity Benefit** which is equal to the Participant Investment Account (PIA) value **upon certificate maturity**.



Enhanced Coverage Options

With optional supplementary benefits offers, you may optimise your protection against unexpected events such as Critical Illnesses, Death or Total Permanent Disability.



Conversion Option¹

You can extend your protection with selected Zurich Takaful products after your certificate expired, **with no health evidence required!**

¹Subject to terms & conditions.

Enhancing Your Coverage Options With Executive20

Reap the full advantage of our protection offerings by selecting from a host of optional riders (with additional contribution) that can be attached to the **Executive20** plan as follows:

Waiver of Contribution for Critical Illness	It waives the future contribution when a Critical Illness is diagnosed, taking away the financial burden of having to continue paying the contribution when such an unexpected event occurs.
Payor Benefit	It waives the future contribution in the event of Death, TPD or upon diagnosis of a Critical Illness of the participant .
Level Term	It pays an additional amount should Death or TPD of the person covered occur before age 90 and 75 respectively.

Enjoy Life With The Flexibility Of Executive20

1. Coverage Term

Choose the coverage term of either **20** or **30** years. Contribution term is equivalent to the chosen coverage term.

2. Cash Payout Options

a. The Annual Cash Payout is available in **2 options** up to 6%. Enjoy this benefit from the end of 2nd Certificate year and annually thereafter until certificate maturity:

Annual Cash Payout	Percentage from Basic Sum Covered	
	From end of 2 nd year and annually thereafter until certificate maturity	4%

b. Your annual cash payout will be transferred directly into your **Savings Account** to grow your savings or to fulfill your dreams.

3. Boost The Benefit Of Your Takaful Coverage

Supplement your plan with the **Amanah Trust Program** (For comprehensive service of Badal Hajj, Qurban, Waqaf and Amal managed by **Amanah Raya Berhad**) as an added value for your Takaful coverage.

Eligibility

- **Person Covered** - Anyone from the age of 30 days to 65 years.
- **Participant /Applicant** - Anyone from the age of 16 years and above.

Wakalah Model

Zurich Takaful Malaysia Berhad operates under the principle of Wakalah, whereby the Takaful Operator acts as an agent to the Participant for managing the operations of the Takaful business. A Wakalah Fee will be charged up front from the contributions paid. Tabarru' (donation) will be deducted to the Participant Risk Investment Account (PRIA), where it will be used for mutual aid and assistance, based on the concept of Takaful. The benefits are paid from the PRIA only upon a covered loss, and not upon maturity or surrender of the Certificate. Surplus sharing (if any) at the end of each financial year will be shared between the Participant and Zurich Takaful at 50:50 ratio based on Hibah (gift) Contract. The investment profit generated in the Participant Investment Account (PIA) is not guaranteed and depends on the actual performance of the fund. The investment profit earned in the PIA belongs to the Participants and the Takaful Operator does not participate in these returns.

Wakalah Fee

Certificate Year	Wakalah Fee
1	75%
2	55%
3	45%
4	35%
5	25%
6	20%
7 & onwards	10%

Executive20 Contribution Allocation

The contributions paid are allocated based on the following allocation rates:
(Annual Contribution, Male Person Covered, Age 35, 20 Years Coverage Term, RM100,000 Sum Covered With 4% Annual Cash Payout Option).

Year	1	2	3	4	5	6	7 & Onwards
Contribution Amount (RM)	7,762	7,762	7,762	7,762	7,762	7,762	7,762
Wakalah Fee (%)	75%	55%	45%	35%	25%	20%	10%
Wakalah Fee (RM)	5,822	4,269	3,493	2,717	1,941	1,552	776
Allocation Contribution (%)	25%	45%	55%	65%	75%	80%	90%
Allocation Contribution (RM)	1,940	3,493	4,269	5,045	5,821	6,210	6,986

The allocated contributions will be allocated in PIA fund and to be invested. PIA value is based on the actual performance of the fund and it is not guaranteed. The investment risk of the PIA fund will be borne solely by the Participant and the value of the fund may be less than the total contributions made to the investment fund.



How Executive20 Works?

Here is How Executive20 Rewards You.



The above diagram is for illustration purposes only, which is based on the following criteria:

- ✓ Basic Sum Covered: **RM100,000**
- ✓ Cash Payout Option: **4% of Basic Sum Covered**
- ✓ Age Last Birthday: **35 Years Old**
- ✓ Monthly Contribution: **RM698.58**
- ✓ Coverage Term: **20 tahun**

¹Based on assumption of 5% return every year. PIA value is based on the actual performance and it is not guaranteed.

Frequently Asked Questions About Executive20

1

What is Executive20?

Executive20 is an Ordinary Family Takaful plan that offers a Takaful protection with 20 or 30 years term.

2

Who is eligible for Executive20?

A person between 30 days till 65 years old¹ are eligible for **Executive20** plan. Age refers to Age Last Birthday (ALB).

3

How much is the contribution?

The contribution is subject to your selection of Basic Sum Covered, Annual Cash Payout option, coverage term and contribution mode (monthly, quarterly, semi-annually or annually). Contribution rate will vary according to age, gender and health conditions.

4

Will the contributions increase with my age?

The contribution amount for **Executive20** is level² throughout the term of the Certificate.

NOTE:

- ¹ Only applicable for 20 years of basic coverage term.
- ² Contribution is anticipated to be level until maturity and it is not guaranteed. The Takaful Operator reserves the right to revise the contribution by giving 90-day notice prior to certificate anniversary.

5

What is the minimum sum covered?

Minimum sum covered is set at RM10,000 per Certificate.

6

Will there be any charges imposed if I surrender my Certificate?

Yes. RM50 will be charged if you surrender your Certificate for the first three (3) years. There will be no fees charged on the fourth (4th) year onwards.

7

Will I get some money back should I surrender my Certificate before maturity?

Yes. The Participant Investment Account (PIA) values payable when you surrender your Certificate. The PIA value is not guaranteed. You will be deemed to have terminated your Takaful Benefit/Coverage and no benefits will be paid from the Participant Risk Investment Account (PRIA).

Exclusions

1. Exclusions for Death Benefit

Executive20 shall not cover any Death from suicide within one (1) year from the Certificate commencement date or reinstatement date or date of increase in the Sum Covered, whichever is later, whether the **Person Covered** is sane or insane.

2. Exclusions for Total and Permanent Disability

- a. War (whether war be declared or not) or warlike operations, invasion, act of foreign enemies, hostilities, civil war, mutiny, civil commotion assuming the military uprising, insurrection, rebellion, military or usurped power or any act of the **Person Covered** acting on behalf of or in connection with any organisation actively directed towards the overthrow by force of any government or to the influencing of it by terrorism or violence;
- b. Nuclear weapons material, ionizing, radiations or contamination by radioactivity from any nuclear fuel or from any nuclear waste from the combustion of nuclear fuel. Solely for the purpose of this exclusion, combustion shall include any self-sustaining process of nuclear fission;
- c. Any breach of law by the **Person Covered** or any assault provoked by him.

NOTE:

The above exclusions are not exhaustive and cross reference may be made to the exclusion clause in Takaful Certificate.

Juvenile Lien

In the event of Death or TPD of the **Person Covered** prior attaining the age of four (4) years at last birthday, the amount payable under the Certificate shall be in accordance with the following schedule:

Age of Death / TPD (Last Birthday)	Percentage (%) of Sum Covered Payable
0 year	20
1 year	40
2 years	60
3 years	80
4 years	100

NOTE:

The Juvenile Lien is not applicable to Annual Cash Payout benefit.

Important Notes

1. This brochure is for illustrative purposes only. For further details of terms and conditions, please refer to the product disclosure sheet, sales illustration and Takaful Certificate.
2. If your contributions are not paid by the due date, your Tabarru'¹ amounts will be automatically deducted from your PIA² into the PRIA³, until the PIA is insufficient, at which time the Certificate shall lapse. You may reinstate the Certificate by paying RM50 for Reinstatement Fee.
3. You should be certain that this plan meets your needs and that the contribution payable under the Certificate is an amount you can afford.
4. If the Certificate is terminated in the early years, you may get back less than the total contribution paid.
5. It is important that you provide sufficient and accurate information to enable us to advise you on the suitability of our **Executive20**, taking into consideration the appropriateness of the product to your needs and circumstances.
6. **Executive20** is a guaranteed renewable plan. Zurich Takaful reserves the right to revise the contribution rates and/or Tabarru' by giving a 90-day notice prior to certificate anniversary. Any changes in contributions and benefits will only take effect on the next Certificate anniversary.
7. The contributions made are entitled to income tax relief in addition to your other family takaful or life insurance plans, subject to the final decision of the Inland Revenue Board of Malaysia (IRB).
8. All contribution and fees shown in this document may be subject to tax or other government levies.

NOTE:

- ¹ Tabarru' shall mean donation and is the amount that the Participant agrees to relinquish to assist those person participating in the Takaful Plan and to pay for the Takaful coverage.
- ² PIA value is based on the actual performance of the fund and it is not guaranteed. The investment risk of the PIA fund will be borne solely by the participant and the value of the fund may be less than the total contributions made to the investment fund.
- ³ PRIA is a risk fund where the tabarru' (donation) will be credited and is used to help other Participants in times of misfortune.

Takaful Regulations

The Takaful industry in Malaysia is registered under the Islamic Financial Services Act (IFSA) 2013 and is regulated by Bank Negara Malaysia.

1. Takaful Operators are required to follow strict compliance with Shariah, Statutory and Regulations requirements.
2. This is a Takaful product and it is designed in line with Shariah principles.
3. This Takaful plan will not provide any benefit amount from the Participant Risk Investment Account (PRIA) upon termination, surrender or expiry of the Takaful Certificate.
4. If you find the product is unsuitable for whatever reason, you have the right to return the Takaful Certificate under the clause of free-look period/cooling off period to Takaful Operator within fifteen (15) days from the date of delivery of your Certificate document. Zurich Takaful shall refund the gross contribution paid for **Executive20** after deducting any medical expenses incurred by Zurich Takaful.
5. You should satisfy yourself that this plan can best serve your needs and that the contributions payable under this Certificate is an amount that you can afford.
6. Participating in a Takaful plan is a long-term commitment and it is not advisable to hold the Certificate for a short period of time in view of the high initial costs.
7. This brochure merely provides brief information in relation to **Executive20**. It is never intended to be a basis of a Takaful Certificate or Contract. The information contained in this brochure may be changed without prior notice. For further details of terms and conditions, please refer to the Certificate documents and sales illustration.
8. If the Wealth Planner discontinues to be operating under Takaful Operator, the Takaful Operator will appoint a new Wealth Planner to transmit the future contribution to the Takaful Operator for the affected customer.
9. This plan is designed for contributions to be paid regularly until expiry of certificate term.
10. The information provided in this brochure is valid at the time of printing.

For more information and assistance on **Executive20**, please contact our **Zurich Wealth Planner** or **Zurich Call Centre** at **1-300-888-622** or email us at **callcentre@zurich.com.my**

Zurich Takaful Malaysia Berhad

No. Pendaftaran 200601012246 (731996-H)

Tingkat 23A, Mercu 3, No. 3, Jalan Bangsar, KL Eco City,
59200 Kuala Lumpur, Malaysia

Tel: 03-2109 6000 Faks: 03-2109 6888

Pusat Panggilan: 1-300-888-622

www.zurich.com.my

ZURICH®  ZURICH® | ZURICH, Logo Z dan Tanda Z merupakan cap dagangan
Zurich Insurance Company Ltd, didaftarkan di
pelbagai bidang kuasa di seluruh dunia.


ZURICH®
TAKAFUL